
ENKEL FRÅGA

Kommer investeringen i en eventuell Muminpark 
på Skutberget att finansieras av lokala aktörer?

I de diskussioner som nu pågått sedan 2015 har det talats om att ett finskt bolag skulle vara 
investera mellan 250 och 500 miljoner kronor i en Muminpark på Skutberget. På senare tid 
har vi dock kunnat läsa att det istället skulle handla om att ett lokalägt bolag kommer stå för 
investeringarna.

Ska vi förstå detta som att vi kan förvänta oss att det istället är en samling nationella och/eller 
lokala riskkapitalister som i själva verket kommer att stå för hela eller delar av investeringen?

Är detta något som kommunstyrelsens ordförande har kännedom om och i så fall kan hjälpa 
oss bringa klarhet kring?

Tack på förhand.

Med vänlig hälsning,

Peter Sörensen
För Karlstadpartiet Livskvalitet

Till kommunstyrelsens ordförande Per-Samuel Nisser

Karlstad den 26 september 2019


